

DRIVE THE CHANGE

with CB Green Vehicle Loan and Volvo

حافظ على بيئة مستدامة وانطلق في رحلة التغيير

مع قرض السيارات الخضراء من البنك التجاري وشركة فولفو

Terms and Conditions الشروط والأحكام

- الفائدة المتغيرة تبدأ من 5.75% سنوياً (3.10٪ سنوياً معدل ثابت) - معدل الفائدة متغير حسب معدل الإقراض من مصرف قطر المركزي (سـعر فائدة مصرف قطر المركزي للإقراض -0.50% سنوياً).
- Variable interest rate starting from 5.75% p.a (3.10% p.a flat rate) variable rate based on the Qatar Central Bank Lending rate (QMLR -0.50% p.a)
- إن هذا العرض متوفر للعملاء الذين يتم تحويل رواتبهم إلى البنك التجاري وينطبق على قروض السيارات الممنوحة لتمويل شراء سيارة كهربائية أو هجينة جديدة من شركة فولفو قطر.
- The offer is available to Commercial Bank salary transfer customers and is applicable to vehicle loans granted to finance a new electric or hybrid car from Volvo Qatar.
- جميع العملاء الذين يحصلون على قرض سيارة خلال فترة الحملة سيحصلون على قسيمة من شركة تيتانيوم بقيمة 1.000 ريال قطري للعازل الحراري والحماية، وفقًا للشروط والأحكام المطبقة لديها.
- All customers obtaining a vehicle loan during the campaign period will receive one Titanium voucher granting them savings of QAR 1,000 for body and solar protection to be used at Titanium, subject to their terms and conditions.
- سيتمكن العملاء من الإستفادة من فترة سماح تصل إلى 3 أشهر (تحسب كجزء من مدة القرض).
- Customers will be able to benefit from a grace period of up to 3 months (counted as part of the loan term).
- في حال رغب العميل بسداد كامل قيمة القرض بما في ذلك أصل القرض والفائدة وأي رسوم متكبدة قبل تاريخ نهاية القرض وسداد الدفعة الأخيرة، يتم سداد رسوم السداد المبكر وفقاً للجدول الوارد في تعريفة الرسوم، ولن يتم احتساب رسوم السداد المبكر في حال كان القرض ممنوح بضمان الراتب.
- In the event the customer wishes to settle the entire amount of the loan including the principle, interest and any fees and charges incurred thereon prior to the scheduled termination and final repayment date, the customer will pay an early settlement charge as specified in the Tariff of Charges. No early settlement fee if financed against salary.
- فترة سداد لا تتخطى 72 شهرًا للقطريين و 48 شهرًا للمقيمين.
- Maximum repayment tenors of up to 72 months for Qataris and 48 months for expatriates.
- تطبق كافة الشروط والأحكام الخاصة بالبنك التجاري.
- 7 All the Commercial Bank terms and conditions apply.

